
Nesna skole 
Foreldreutvalget 

 

Saksliste og referat: 
 

 

 

Innkalles: 1.kl: Emilie, Therese 
2.kl: Jonas, Ranveig 
3.kl: Kristian, Ingvild 
4.kl: Pia, Thea 
5.kl: Jasmin, Iris 

6.kl: Monica, Awaz 
7.kl: Thomas, Elin 
8.kl: Siril, Maria 
9.kl: Heidi, Morten 
10.kl: Karine, Borghild 

Vedlagt:   
Til stede: Navn merket med gult 
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Uteområde 
Nesna 
skole 
 
 
 

Arbeidet med prosjekt uteområdet Nesna skole 
 
Orientering fra prosjektledere: 
- Prosess frem til hvor vi er i dag (økonomi, 

samarbeidspartnere, etc.) 
- Gjennomgang av innholdet i det nye uteområdet 

(ballbinge, apparater, skisser mv.) 
- Levering, montering, dugnad: 

o Planen er at dette skal ferdigstilles innen 
skolestart 2024. 

o Hvordan løser vi dette? 
o Arbeidsledere? 
o Organisering av dugnad? 

 Samtidig eller interne avtaler på hvert 
apparat? 

 Arbeidshelger/ettermiddager 
o Informasjonsflyt til klassene 

 
Løpende diskusjon: 
- Prosjektlederne sørger for å informere klassene om 

hvilket behov for arbeidskraft/kompetanse det er 
(behov for maskiner, traktorer etc.) 

- Stemning for at foreldrekontaktene innehar en 
arbeidslederrolle i prosessen, og sørger for å koble sin 
foreldregruppe på. Her sørges det for å kartlegge hva de 
ulike klassene kan bidra med. «spesialkompetanse» er 
kanskje mest interessant. 

Alle  

MØTETYPE DATO STED MØTELEDER MØTEREFERENT 
FAU- MØTE Tirsdag 21/02- 24 Personalrommet, 

Nesna skole 
Rektor Rektor 

https://no.wikipedia.org/wiki/Fil:Nesna_komm.svg


Nesna skole 
Foreldreutvalget 

 
- Flere treffpunkt: behov for et nytt FAU-møte i løpet av 

april (slutten). Det kreves at foreldrekontaktene til da 
har gjennomført møter i sine klasser. Vi har fortsåelse 
for at 10. klasse har mye annet å jobbe med i vår, men 
ønsker at foresatte der skal bli informert om prosessen, 
samt få mulighet å delta. 

- Snakker om muligheten til å spørre lokalt næringsliv om 
midler. Jonas tar noen telefoner til aktuelle personer. 
Hvis det er slik at kommunen ikke kan motta slik støtte, 
er det flere klasser som allerede er registrert med 
organisasjonsnummer. Dette er også noe FAU kan gjøre. 

o Jonas og prosjektlederne møtes. 
Evt. Heidi informerer om en sak fra politisk som er relevant for 

skolen. Det diskuteres kantinemat i skolen på politisk nivå. 
Partiene er enige om at dette er en sak man ønsker å få til. 
Rektor svarer at skolen ser frem til et evt. vedtak på dette, 
og medgir videre at den største utfordringen i denne saken 
er å dekke utgifter til ressurs som innehar ansvaret for 
kantinedrift. Videre antas det fra skolen at den enkleste 
løsningen i forhold til å få noe slikt opp å stå, vil være å 
benytte allerede eksisterende ressurser. 
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